
 

Styremøte Finnmark idrettskrets - protokoll 

Møte: Nr. 10/2024-26 

Dato/tid: 15. februar 2025 kl. 10:00 

Sted: Scandic Hotell Alta 

Til stede: Geir Knutsen, leder 

Lisell Bang, nestleder 

Torkjell Johnsen, styremedlem 

Odd Martin Holsbøe, styremedlem 

Marit Arntzen, org.sjef (adm) 

 

SAKSLISTE 

Sak 70/24-26 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 71/24-26  Godkjenning av styreprotokoll 9/24-26 

Sak 72/24-26 Idrettens nasjonale tiltaksplan mot økonomiske barrierer - høring  

Sak 73/24-26  Paraidrett i Finnmark 

Sak 74/24-26    Saker på Idrettstinget 2025 

Sak 75/24-26 Handlingsplan for Finnmark idrettskrets  

Sak 76/24-26 Idrettspolitisk arbeid og styrets dialog med idrettsråd 

Sak 77/24-26 Økonomi 

Sak 78/24-26 Orienteringssaker 

Sak 79/24-26 Revisjonsgrense for idrettsorganisasjoner og merverdiavgifts-kompensasjon 

Sak 80/24-26 Gjestelista Barents Winter Games 

Sak 81/24-26 Idrettsanlegg av nasjonal og regional betydning 

   

Sak 70/24-26 Godkjenning av innkalling og saksliste  

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes. 

Sak 71/24-26  Godkjenning av styreprotokoll 9/24-26 

Vedtak: Styreprotokoll 9/24-26 godkjennes. 

Sak 72/24-26 Idrettens nasjonale anleggsplan mot økonomiske barrierer - høring  

Vedtak: Finnmark idrettskrets gir tilbakemelding i henhold til forslag, og gir i følgebrevet, en 
tilbakemelding om at det for Finnmark er viktig å:   

1. Understreke at reiseavstander krever egne, eller øremerkede, ordninger 
(reisefond, ekstratilskudd). At en fortsatt må arbeide for å senke reisekostnadene 
for idrettslagene. Her oppfordres NIF til å reforhandle idrettsavtalene på hotell 
og offentlig kommunikasjon. 



2. kommunisere at sentrale myndigheter bør utfordres på støtteordninger, som 
bidrar til å senke kostnadene.  

3. Understreke at en fortsatt må arbeide for gratis bruk av offentlige anlegg/ 
bygninger.  

4. Etterlyse tydeligere tiltak for idrettslag med spesielt høye anleggs- og 
driftskostnader pga. klima, infrastruktur og spredt bosetting (bl.a. forskuttering 
av spillemidler og driftsstøtte).  

5. Påpeke at avstand også er en barriere for helt vanlige familier, ikke bare for dem 
med lav inntekt, og at tiltaksplanen bør tydeligere anerkjenne dette.  

6. Foreslå gode løsninger for fritidskasse-/NAV-samarbeid i små kommuner (for 
eksempel regional/interkommunalt samarbeid).  

7. Belyse at det er behov for desentraliserte utlånsordninger, både av kostbart 
sportsutstyr.  

8. Understreke belastningen på de tillitsvalgte, som arbeider for å holde prisene 
nede.  

Sak 73/24-26    Paraidrett i Finnmark 

Vedtak: Parasportsprosjektet mellom Finland, Sverige og Norge støttes av Finnmark 
idrettskrets.  

Finnmark idrettskrets avklarer ressursbruken på området, med Troms idrettskrets. 
Det gjøres også en ny henvendelse til Norges idrettsforbund, og ber om tilskudd til 
egen ressurs fra og med 2026. 

Sak 74/24-26    Saker på Idrettstinget 2025 

Innkomne saker: Oversikten over innkomne saker HER.   

Presentasjon fra Norges E-Sportforbund, ved Jarle Heitmann. 

Vedtak: Administrasjonen utarbeider en saksoversikt med anbefaling. Sakene gjennomgås 
når sakspapirene foreligger.  

Sak 75/24-26 Handlingsplan for Finnmark idrettskrets  

Vedtak: Fremlagte forslag til handlingsplan godkjennes, med spesielt fokus på oppfølging av 
idrettsråd – politisk og organisatorisk.  

 Sak 76/24-26 Idrettspolitisk arbeid og styrets dialog med idrettsråd  

Gjennomgang av saker som idrettspolitikerne/ styret må følge opp i 2025:  
- Finnmarksidrettens reisekostnader - Ref. pressedekning og idrettskretsens 

kommunikasjon rundt dette.  
- Gratis bruk av offentlige bygg 
- Samarbeidsavtale med Finnmark fylkeskommune 
- Samfunnsregnskapet – idrettens rolle og betydning i samfunnet 
- Rettighetsfestet momsrefusjon 
- Ber om ny Stortingsmelding om idrett 

Vedtak: Styret følger opp sakene internt i egen organisasjon, i dialog med politiske parti og 
med idrettsråd. Det inviteres også til en Idrettspolitisk debatt i Alta 14. august.  

 

https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettsting-og-ledermote/idrettstinget-2025/artikler/innkomne-forslag-til-idrettstinget-2025/


Sak 77/24-26 Økonomi 

Dokument: Foreløpig regnskapsrapport pr. 31.12.2024 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. En ber IRK om endelig revidert regnskap til neste 
styremøte, den 18. mars.  

 

ORIENTERINGSSAKER: 

Sak 78/24-26 a  Finnmark Rytterkrets   

 Sportslige utvikling, anleggsstatus og annet som idrettskretsen bør arbeide for i 
tiden som kommer. Presentasjo ved leder, Grethe Hansen. 

Sak 78/24-26 b Representasjoner  

- Finnmark Fotballkrets kretsting 31. januar 2025, Geir Knutsen 
- Parabesøk i Trondheim 4. februar, Geir Knutsen  

Sak 78/24-26 c  Anleggsfondet - Søknader til Samfunnsløftet  

Finnmark idrettskrets har søkt om «påfyll» til Anleggsfondet 2025-27, samt tilskudd 
til Grønt lys Finnmark 2025-27.  

Sak 78/24-26 d  Anleggskonferansen 2025 

Anleggskonferansen ble gjennomført 14. februar, og tilbakemeldingene var udelt 
positive, både fra deltakere og bidragsytere.     

Vedtak:  Orienteringssaker tas til etterretning.  
 

VEDTAKSSAKER: 

Sak 79/24-26 Revisjonsgrense for idrettsorganisasjoner  

Vedtak: Finnmark idrettskrets følger opp henvendelsen til Porsanger idrettslag. 

Sak 80/24-26 Gjestelista Barents Winter Games 

Vedtak: Saken tas til orientering. 

Sak 81/24-26 Idrettsanlegg av nasjonal og regional betydning 

Vedtak: Finnmark idrettskrets oppfordrer idrettsrådene til å fremme forslag på Idrettsanlegg 
av regional betydning, deretter behandles saken i styremøte 18. i mars.  

 
  


